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weEEEo i. MEERarmFrom: 5.1.2e

Sent: Wed 2/24/2021 12:16:41 PM

Subject: RE: Doorst: RIVM vraag

Received: Wed 2/24/2021 12:16:42 PM

.....stavaza...

IEEEENis vandaag vrij / kijkt morgen haar mail weer.

Ik klim morgen opnieuw in de telefoon...

Of is er iemand anders waar ik in de tussentijd kan checken?

5.1.2e

www.sportenbewegenincijfers.nl

From: 5.1.2e

Sent: woensdag 24 februari 2021 09:48

To: IEE IEE 0 v.«»; IEE SEEN v.>; IEE SEE ov.

Subject: RE: Doorst: RIVM vraag

Dank voor jullie input....

‘Poeh’....is precies wat ik gisteren dacht toen mijn cog op het mailtje viel
*

Ik neem contact op metiIEEEN

Groet,

www.sportenbewegenincijfers.nl

Sent: woensdag 24 februari 2021 08:31

To: 5.1.2e rivm.nl>; [EE < rivm.nl>; [EE < rivm.nl>

Subject: RE: Doorst: RIVM vraag

Heeft inderdaad nogal een hoog over de schuttinggehalte, is dit mailtje de invulling van ‘het toetsen van de minister

bij RIVM". Ik sluit me wel aan bijJSIElldat het de vraag is of het nu het moment is voor zo'n experiment. Wel

kan ik me voorstellen dat er een experiment wordt gedaan binnen de mogelijkheden die nu ontstaan (tot 27 jaar

buitensporten + voorwaarden die daaraan verbonden zijn). Kortom:

Wat is de vraag nu precies??
* Net zoals in het overleg al gezegd is, dit is een vraag voor Cib maar om hen een advies te laten geven is

echt meer info nodig;
* Ik weet niet of het bij dSport nu helder is dat RIVM dit soort experimenten niet zelf uitvoert maar er soms

wel bij betrokken is in adviserende zin. De uitvoering ligt bij gemeenten/GGD.

IEEFis denk ik handig omIEEEI even te bellen. Ik vind het niet zo handig dat ze nu jou als een soort

makelaar gebruiken.



1131004

Groce ENEEN

Sent: dinsdag 23 februari 2021 20:41

To: INEIEKECIN HEXECHN o iv. >; INEKERIN <HEKEM  rivn i>; EXER EXER@ riv.nl>
Subject: RE: Doorst: RIVM vraag

Phoe..

Als de vraag daadwerkelijk is een field-experiment op virusoverdracht —- dan lijkt het me belangrijk om eerst advies

te vragen aan CIB of een dergelijk experiment al verantwoord is en onder welke condities? (alle sporttakken / alle

leeftijden / binnen en buiten? Juist omdat ze zeggen ‘zonder beperkingen’??) Plus zal hier cok een grote rol

weggelegd zijn voor de GGD Regio Utrecht waar Amersfoort onder valt. Deze GGD is op dit moment ook betrokken

bij de proef met groot-schalig testen in Bunschoten (o0.a. met ons). Field-experimenten op het moment zijn

eenmalige sessies met veel extra testen (1 voetbalwedstrijd met publiek / 1 theater etc). Bij een dergelijk sport-

experiment zul je ook extra test-capaciteit beschikbaar moeten hebben.

Misschien handig om bijIEEE< polsen? Evt. kunnen we het ook via CIB - gedragsunit
afstemmingsoverleg (elke donderdagmiddag) ook inbrengen.

Kortom - ik vind het nogal wat deze vraag, en al helemaal de formulering ‘een field experiment light’. Zeker nu we

ook op andere fronten aanpassingen doen.

Niet een vraag om even zomaar over de schutting te gooien vanuit de directie Sport.

Als handig blijf ik graag hierop aangehaakt en denk ik graag mee hoe hier mee om te gaan.

Groet, IEEE
Fyi De burgemeester van Amersfoort — Lucas Bolcius (CDA) - is tevens voorzitter van de Vereniging Sport en

Gemeenten.

Sent: dinsdag 23 februari 2021 19:02

To: [IEEE HEE e rv >;[EEESEE0 iv. >; JEciv n>
Subject: Doorst: RIVM vraag

Zie onder

Van: 5.1.26 ) SEE @minvws.ni>
Datum: 23 februari 2021 om 17:39:44 CET

Aan: 5.1.2e rivm.nl>

wi BE.EOE)Eons
Onderwerp: RIVM vraag

Beste

lk heb een verzoek mbt de uitstaande vraag mbt virusoverdracht van sporten zonder beperkingen. Wij komen net uit een gesprek

met de minister en de burgemeester van Amersfoort heeft aanbod gedaan om als ‘proeftuingemeente’ te fungeren. Dus sporten

(ook wedstrijden) zonder beperkingen. De minister heeft de toezegging gedaan om dit bij RIVM te toetsen of jullie dit kunnen

meenemen. Wellicht aangevuld met aantal andere gemeenten? Is dit komende weken ergens haalbaar. Noem het een Fieldlab

experiment light oid.

Hoor graag,


